

Journal of

National Taichung University of Science and Technology

Comparing Li Yi's Stories -- "First Snow Falling on the River", "Heroines", and "Waiting for Cranes" --from the Perspective of Travel Writing <i>Lan-Yin Chao</i>	1
The Space of Writing: John Barth's <i>Lost in the Funhouse</i> <i>Pi-Jung Chang</i>	23
The Effects of Dr. Seuss's Books on Elementary School Students' Phonological Awareness and Reading Attitudes <i>Ying-Ching Fu, Ya-Li Lai</i>	51
The Scenes of Buddhist Pagoda in "Ci-poem of Dong Po" <i>Chin-Chun Hong</i>	81
A Comparison between Native and Non-Native English Language Teachers Regarding Immediacy Behaviors in English Classrooms <i>Lisa Li-I Hsu</i>	99
Spiritual well-being and influence factors among hospitalized elderly <i>Li-Fen Wu, Shu-Hui Yang, Ju-Sheng Lin, Man-Ping Chang</i>	117
Citizen Participation feasibility study of the construction of low-carbon city <i>Shu-Hua Liu</i>	135

Published by National Taichung University of Science and Technology
in December of 2015.

定價：300 元



國立臺中科技大學

中科大學報

從旅遊書寫觀點比較李渝的小說：〈江行初雪〉、〈豪傑們〉、以及〈待鶴〉 趙嵐音	1
書寫空間：約翰·巴斯的《歡樂宮迷走記》 張碧蓉	23
蘇斯博士繪本對國小學童聲韻覺識與閱讀態度之影響 傅盈菁、賴雅俐	51
《東坡樂府》的塔寺書寫與生命經驗探蹟 洪錦淳	81
英語為母語的教師及英語非為母語的教師其即時行為在英語課堂上的比較 研究 徐瑞沂	99
住院老人人心靈安適的相關因素初探 吳麗芬、楊淑慧、林鉅勝、張曼萍	117
公民參與低碳城市建構可行性之研究 劉淑華	135

國立臺中科技大學 編印

中華民國 104 年 12 月

